
Bestyrelsesmøde afdeling 7 den. 13.09.2018 

Afbud: Helle og Ann 

 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – Godkendt 

4. Orientering fra Formanden 

 Intet at berette 

5. Konstituering af Bestyrelsen 

 Anders: Formand, Sille: Næstformand, Kasserer: Pia, Referent: Dorthe 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

 Hans berettede lidt om de nybyggerier og sammenlægninger som skal ske i 

boligforeningen, samt om 75 års Jubilæum 

7. 75 års Jubilæum 

 Alt er på plads til dagen 

8. Mulitbane – Videreføres 

9. Knallert- cykelskure på terræn – Videreføres 

10. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning 

 Intet 

11. Eventuelt 

 Forslag fra Hans: Liste over tilskud til klubberne og hvad der kan søges osv. – 

Bestyrelsen tænker over dette til næste møde 

 Udearealer: Der diskuteres hundelufter på områderne – Hvad kan skal man gøre 

for at beboerne ikke holder hund og overholder reglerne og ikke lufter hunde uden 

at tage efterladenskaberne med sig i poser – Dette diskuteres og et enigt bestyrelse 

henstiller til at alle beboere sender skriftelige klager til Boligforeningen, hvis de bliv er 

generet og opmærksom på deres nabo i opgangen holder hund. 

 Beboere har observeret der bliver urineret ved garagerne ved skurvognene – Enig 

bestyrelse henviser til almindelig mora og etik for opførsel i offentligt rum 

 

Næste møde 25.10.2018 kl 18.00 

 

Referenten takker for et godt møde  


